



2016 Yılıının Yarısında Kim Ne Kadar Maaş Alacak?

Kamu görevlilerinin maaş hesabında kullanılan katsayılar bugünden geçerli olarak %5 oranında artacak. - 01.07.2016

2016 YILININ İKİNCİ YARISINDA KİM NE KADAR MAAŞ ALACAK?

Kamu görevlilerinin maaş hesabında kullanılan katsayılar bugünden geçerli olarak %5 oranında artacak.

İlgili personelin gelir vergisi matrahına esas gelirlerinin zaman içerisinde yükselmesinden dolayı haklarında uygulanan gelir vergisi oranının da yükseliyor olmasından dolayı, katsayı artışının brüt maaşlara olan etkisi net maaşlarda pek hissedilmeyecek.

2016 yılının ikinci altı ayına ilişkin maaş zammı

Maaş katsayıları, 2016 yılının ikinci altı aylık dönemi için 1 Temmuz 2016 tarihinden geçerli olarak %5 oranında artacak.

Öte yandan, kamu çalışanları hakkında yılın Ocak ayında uygulanan gelir vergisi oranı %15 iken, bu oran yılın ilerleyen aylarında kamu çalışanlarının tamamı için (değişen aylarda %20'ye yükselmekte ve bazıları için ise bu oran %27'ye kadar çıkabiliyor. Gelir vergisi bakımından yüksek dilimlere çıkılması ise, ilgili kamu çalışanının aylık net maaşını düşürüyor.

Bu itibarla, 1 Temmuz'dan geçerli %5 oranındaki maaş artışı sonrası, 1 Temmuz-31 Aralık 2016 dönemindeki aylarda kamu çalışanlarının alacakları aylık net maaş miktarının, farklı vergi dilimlerinde ne kadar olacağı konusunda memurunyeri.com olarak hazırladığımız tabloya bazı unvanlar itibariyle aşağıda yer verilmiştir.

1-14 Temmuz 2016 dönemine ilişkin maaş zammı farkı için [tıklayınız](#) .

Yılın ikinci yarısında kamu görevlilerinin aylık net maaşı (vergi oranlarına göre)

Unvan	Derece Kademe	Hizmet Yılı	2016 yılı ikinci yarısında aylık net maaş		
			%15 vergili	%20 vergili	%27 vergili
Müsteşar (Bakanlık)	1/4	25 yıl +	9.751 TL	9.413 TL	8.940 TL
Genel Müdür	1/4	25 yıl +	8.479 TL	8.186 TL	7.776 TL
1. Sınıf Hakim ve Savcı	1/4	25 yıl +	10.348 TL	10.069 TL	9.677 TL
Daire Başkanı (Müstakil)	1/4	25 yıl +	6.901 TL	6.663 TL	6.330 TL
Bakanlık İl Müd.(Ank.,İst.,İzm.)	1/4	25 yıl +	6.432 TL	6.211 TL	5.901 TL
Uzman (Merkez-Kariyer)	1/4	25 yıl +	5.873 TL	5.672 TL	5.391 TL
Profesör	1/4	25 yıl +	7.139 TL	7.058 TL	
Doçent	1/4	25 yıl +	5.322 TL	5.245 TL	
Yardımcı Doçent	1/4	25 yıl +	4.341 TL	4.268 TL	
Gelir Uzmanı	1/4	25 yıl +	3.917 TL	3.843 TL	
Defterdarlık Uzmanı	1/4	25 yıl +	3.942 TL	3.866 TL	
Maarif Müfettişi	1/4	25 yıl +	3.962 TL	3.885 TL	
Uzman Tabip	1/4	25 yıl +	4.762 TL	4.685 TL	

Veteriner	1/4	25 yıl +	4.095 TL	4.016 TL	
Mühendis	1/4	25 yıl +	4.129 TL	4.053 TL	
Öğretmen	1/4	25 yıl +	3.032 TL	2.956 TL	
İstatistikçi	1/4	25 yıl +	3.634 TL	3.556 TL	
Ekonomist	1/4	25 yıl +	2.814 TL	2.738 TL	
Kütüphaneci	1/4	25 yıl +	3.228 TL	3.153 TL	
Hemşire (Mesleki Lisans)	1/4	25 yıl +	3.284 TL	3.207 TL	
Avukat	1/4	25 yıl +	3.926 TL	3.849 TL	
Vaiz	1/4	25 yıl +	3.165 TL	3.089 TL	
Polis Memuru	1/4	25 yıl +	3.610 TL	3.533 TL	
Şube Müdürü	1/4	25 yıl +	4.038 TL	3.965 TL	
Zabıt Katibi	1/4	25 yıl +	3.208 TL	3.134 TL	
Zabıta Memuru	1/4	25 yıl +	2.797 TL	2.724 TL	
Bilgisayar İşletmeni	1/4	25 yıl +	2.836 TL	2.761 TL	
Şef	1/4	25 yıl +	2.947 TL	2.874 TL	
Memur	1/4	25 yıl +	2.739 TL	2.667 TL	
Araştırmacı	1/4	25 yıl +	3.897 TL	3.825 TL	

Programcı	1/4	25 yıl +	3.272 TL	3.197 TL	
Koruma ve Güvenlik Görevlisi	1/4	25 yıl +	2.788 TL	2.715 TL	
Hakim-Savcı Adayı	9/1	0	4.188 TL	4.122 TL	
Uzman Yard.(Merkez-Kariyer)	9/1	0	3.961 TL	3.825 TL	
Araştırma Görevlisi	7/1	0	3.829 TL	3.760 TL	
Öğretim Görevlisi	7/1	0	3.732 TL	3.663 TL	
Gelir Uzman Yardımcısı	9/1	0	3.212 TL	3.152 TL	
İl Göç Uzman Yardımcısı	9/1	0	3.206 TL	3.146 TL	
Öğretmen	9/1	0	2.628 TL	2.569 TL	
İnfaz ve Koruma Memuru	9/1	0	2.610 TL	2.546 TL	
Polis Memuru	8/1	0	3.172 TL	3.111 TL	
Hizmetli	9/1	0	2.190 TL	2.127 TL	
İmam-Hatip (Meslek Lisesi)	12/3	0	2.505 TL	2.445 TL	
VHKİ	9/1	0	2.396 TL	2.331 TL	
Tekniker	9/2	0	2.730 TL	2.668 TL	

NOT:

-Aile yardımı ve asgari geçim indirimi bakımından, bekar (ya da eşi çalışan) ve çocuksuz personele göre değerlendirme yapılmıştır..

-Döner sermayeden yararlananlar için, sabit döner sermaye ödemesi (net ek ödeme miktarı kadar) hesaplamaaya dahil edilmiştir.

-Çalışılan yer, kurum ve hizmet bölgesinden kaynaklı ödeme farklılıkları dikkate alınmamıştır.

-Sendika aidatı ve toplu sözleşme ikramiyesi ödemesi dikkate alınmamıştır.

-Yabancı Dil Tazminatı ve ek ders ödemeleri hesaplamaaya dahil edilmemiştir.

-Akademik personel için, Eğitim Öğretim Ödeneği hesaplamaaya dahil edilirken akademik teşvik ödeneği ile görev yapılan yerlerden kaynaklı ödeme farklılıklar dikkate alınmamıştır.

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA